
Punctul de vedere transmis de Alexandru Stroie: 

1. Este adevărat ca l-am împrumutat pe Horia Teodorescu, dar niciun moment nu m-a interesat 

pentru ce are nevoie de bani. A fost un ajutor. 

2. Nu vad cum ar fi putut Horia Teodorescu sa-l ajute pe fiul meu sa primească o finanțare pentru 

societatea lui. Oricum înțeleg de la fiul meu, ca societatea lui nu a accesat niciun fond în final. 

3. Relația mea cu Teodorescu Horia as caracteriza-o ca pe o relație veche de prietenie, care se stinge 

în ultimii ani. 


